
Protok61 Nr 13/2008 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 22 stycznia 2008 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz,\:dek obrad stanowi'\: zal,\:cznik do protokoru. 

Przewodnicz,\:ca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 

przedstawila projekt porz,\:dku obrad. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz,\:dek posiedzenia. 


Ad.1 
Przewodnicz'\:ca Komisji zapoznala czlonkow Komisji z przygotowanym 
sprawozdaniem z dzialalnosci Komisji w 2007 r. oraz propozycjami do planu 
pracy na rok 2008 . 
Pan Marek Pawlowski stwierdzil , ze spotkanie z Dyrektorami szkol na ktorym 
przedstawiony zostal wizerunek szkoly i osi~i~cia uczniow nie powinno 
odbywae si~ na Sesji. Ponadto radny dodal ,ze wspolpraca radnych i soltysow 
z Dyrektorem Centrum Kultury nie uklada si~ tak jak powinna. W dalszym ci~u 
brak prowadzenia dzialalnosci kulturalnej przez CK na solectwach.Dzieci i 
dorosli w tych miejscowosciach powinni rowniez miee mozliwose 
zagospodarowania czasu wolnego poprzez oferty instytucji do tego powolanej 
i finansowanej z budzetu Gminy.Jedynym pozytywnym przejawem ,choe nie do 
kOI1ca byla oferta ferii zimowych.Oferta zostala przekazana Dyrektorom szkol w 
pi,\:tek , a ferie rozpoczynaly si~ od przyszlego poniedzialku.Nie zadawalaj,\: 
radnego rowniez statystyki przedstawione przez Dyrektora CK. 
Pan Pawlowski wyrazil takZe swoje niezadowolenie z tresci Kuriera 
Toszeckiego , ktory nie publikuje wydarzen w innych miejscowosciach gminy
niezwykle istotnych dla gminy i promuj,\:cych gmin~. 
Pan Ewald Laksa zaproponowal zintesyfikowanie dzialan w celu zakonczenia 
budowy obiektu szatni dla KS Zamkowiec i przekazania go Klubowi. 
Pan Slawomir Zarzecki przychylil si~ do w/w wypowiedzi i podkreslil , iz 
sprawa ta powinna bye juz dawno zakonczona. 
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Ponadto radny poparl wypowiedz Pana Pawlowski ego , iz oferta 
zagospodarowania ferii zimowych dotarla do Dyrektorow szkol zbyt pozno - co 
jest niedopuszczalne.Niemniej pozytywne jest to , ze nawi~ano wspolprac~. 
lednakZe dzialania Centrum Kultury powinny bye rozszerzone 0 ofert~ 
zagospodarowania czasu wolnego przez caly rok np. prowadzenie zaj~e sekcji 
wskazanych przez Dyrektora placowki oswiatowej po uprzedniej konsultacji z 
dzieemi przez 1 lub 2 dni w tygodniu. 
Pan Krystian Duda w swojej wypowiedzi podkreslil , ze waZniejszym zadaniem 
jest remont straznicy asp w Toszku, a dopiero kolejnym powinno bye 
rozwazenie mozliwosci zakupu samochodu. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do 
przygotowanego sprawozdania z pracy Komisji w 2007 roku. 

Ad.2 
Wnioski do dalszej pracy Komisji zostaly przeniesione do planu pracy Komisji 
na 2008 r. i stanowi'l zal'lcznik do protokolu. 

Do obrad Komisji dol'lczyl Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej w Toszku Pan 
Marcin K wasniok. 

Ad.4 
Czlonkowie Komisji przyst~ili do omowienia dwoch wariantow dotycz'lcych 
zmiany sieci szkol / material stanowi zal'lcznik do protokolu /.Przewodnicz'lca 
Komisji opracowala w/w warianty na podstawie wynikow wczesniejszych 
dyskusji nad reorganizacj'l placowek oswiatowych. 
Pan Pawlowski stwierdzil , ze nalezy wypracowae taki model , ktory nie b~dzie 
prowadzil do zwalniania nauczycielLNaleZy takZe rozwaZye koniecznose 
dowozu dzieci do szkol tak dUZymi autobusami PKS-u . 
Pani Bukowska poinformowala , ze mniejsi przewoznicy nie rozwi¥'l sprawy, a 
ponadto wytlumaczyla zasady dowozu dzieci przez PKS . 
Przewodnicz'lca Komisji przypomniala takZe 0 przygotowywanej kolejnej 
wersji reformy oswiaty i zaproponowala , aby przed podj~ciem jakichkolwiek 
ruchow zapoznae si~ z propozycjami Ministerstwa Edukacji. 
Pan Pawlowski stwierdzil , ze jest przeciwny zamkni~ciu jakiejkolwiek 
placowki oswiatowej i jest sklonny przychylie si~ do pozostawienia sieci szkol 
bez zmian w roku biez'lcym. 
Pan Krystian Duda poinformowal , ze popiera pozostawienie funkcjonowania 
placowek oswiatowych bez zmian do czasu konkretnych ustalen reformy 
oswiaty. 
Pan Zarzecki zaproponowal , aby ponownie i bardzo szczegolowo przyjrzee si~ 
dzialalnosci swietlic w szkolach toszeckich , zastanowie si~ nad sensownosci'l 
godzin w tych swietlicach , a takZe urealnie koszty posilkow. 
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Radny podkreslil koniecznosc szukania oszcz~dnosci np. poprzez zwi~kszenie 
liczebnosci uczniow w klasach w granicach 20 - 25 dzieci , a nawet wzorem 
wi~kszych miast liczba moze osil:USn~c 30 dzieci . 
Obecny na posiedzeniu Komisji Przewodnicz~cy Rady Miejskiej stwierdzil , iz 
bardzo dlugo juz pracuje z dziecmi i mlodziez~, z doswiadczenia wynika , ze 
jedna osoba nie jest w stanie zapanowac na 30 dziecmi. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja Oswiaty i Kultury wi~kszosci~ glosow 
za-4 
przeciw-l 
wstrzymalo siti od glosu - 0 
wycofala swoj poprzedni wniosek 0 przystqpieniu do likwidacji szkoly , zmianie 
sieci szkol- na okres 1 roku do czasu wejscia w Zycie propozycji Ministerstwa 
Edukacji. 

Przewodnicz~ca Komisji odczytala pismo Rady Soleckiej Pniowa skierowane do 
Dyrektora Centrum Kultury w sprawie zatrudnienia swietlicowego oraz 0 

uruchomienie w swietlicy dzialalnosci kulturalnej. 
Komisja Oswiaty i Kultury zwrocila si~ 0 przekazanie odpowiedzi Dyrektora 
CK w celu zapoznania si~ zjej tresci~. 

Pani Bukowska przekazala czlonkom Komisji do wgl~du materialy ze szkolen. 

Pan Zarzecki zaproponowal , aby zapoznac si~ z kosztami remontu pieca w SP 
w Paczynie i rozwaZyc mozliwosc jego wymiany .Koszty opalu w tej palcowce 
s~ niesamowite , placowka spala 60 ton opalu. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszosci~glosow / 4:0:11 zaproponowala 
zaproszenie na kolejne posiedzenie Dyrektora Szkoly Podstawowej w Paczynie 
w celu wyjasnienia kosztow ogrzewania szkoly i ilosci zuzytego opalu , 
przedstawienia kosztow remontow pieca oraz propozycj~ rozwi~zania 
zaistnialej sytuacj i. 
Ponadto Pan Zarzecki poinformowal 0 niesprawiedliwym podziale srodkow dla 
bibliotek szkolnych i zaproponowal ,aby w przyszlosci podzial ten byl rowny. 

Pan Ewald Laksa w zwi¥ku z fatalnym stanem drog / np. droga dojazdowa do 
Lesniczowki w Ciochowicach / zaproponowal dokonanie przegl~du wszystkich 
drog w gminie i ustalenia harmonogramu remontu drog. 

Kolejnym tematem posiedzenia byl temat miejsca organizacji gminnych 
dozynek. 
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W zwi~zku z tym , ze do zorganizowania w/w imprezy , niektore elementy 

musz~ bye wczesniej zarezerwowane Pan Zarzecki zwrocil si~ 0 podj~cie 


decyzji w tej sprawie i na organizatora zaproponowal solectwo Paczyna. 

Komisja oswiaty jednogiosnie pop arIa przedstawiona propozycj~ i 

zaproponowaia wprowadzenie tematu do porz~dku obrad pozostalych Komisji 

stalych Rady , aby ostateczn~ decyzj~ podj~e na najblizszej Sesji. 


Przewodnicz~cy Rady zaproponowal dyskusj~ na projektami uchwal w sprawie 

ustalenia wysokosci oplaty adiacenckiej. 

CzIonkowie Komisji zaproponowali, aby wysokose zostaia ustalona na Sesji po 

przedstawieniu konkretnych przykiadow. 


Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnic~ca Komisji podzi~kowaia zebranym za 

udzial i zakonczyia posiedzenie 0 godz. 18.40 


Protort°~!a Przewodnicz~ca Komisji 

Doro~~1fcf1a Maria Bu.kOW.~Kkaa 

~l\~Uww~ 


